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Dnia 4.11.2024r. 

 

Rada Gminy Piaski 

Wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy 

 

Protokół 5/2024 

 

5 Wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy  w dniu 04 listopada 2024 

Miejsce posiedzenia: Sala Konferencyjna Urzędu Gminy Piaski 

Obrady rozpoczęto 04 listopada 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz.  16.35 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

 

Obecni: 

1. Grażyna Andrzejewska 

2. Anna Dąbrowska 

3. Bernard Dorsz 

4. Jagoda Dudka 

5. Justyna Grobelna 

6. Krzysztof Jakuszek 

7. Mirosława Konieczna 

8. Tomasz Koralewski 

9. Jarosław Łapawa 

10. Rafał Nowak 

11. Szymon Pawlak 

12. Marcin Porzucek 

13. Justyna Sarbinowska 

14. Maria Wesołek 

15. Daria Wojciechowska 

Radna Grażyna Andrzejewska – nieobecna 

Radny Rafał Nowak – nieobecny  

 

Sekretarz – Bartosz Kobus 

Skarbnik – Bogumiła Sosnowska 

Kierownik referatu – Zaneta Langner 

Inspektor ds. podatków i opłat – Katarzyna Andrzejczak  

 

Tematy posiedzenia:   

  

1. Ocena stanu ochrony środowiska w gminie.  

2. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 53/2024 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 54/2024  w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Piaski na lata 2024-2028 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 55/2024  w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na 2025 rok 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 56/2024 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych na 2025 rok 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 57/2024  w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy 

Piaski z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok” 
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7. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 58/2024  w sprawie metody ustalania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty 

8. Sprawy bieżące. 

 

1. Ocena stanu ochrony środowiska w gminie.  

Przewodnicząca poinformowała, że ocena stanu ochrony środowiska w gminie zamieszczona jest w 

aplikacji  esesja, gdzie każdy Radny mógł się zapoznać. Zapytała, czy ktoś ma pytania.  

Pytań nie było.  

  

2. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 53/2024 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła Skarbnik Gminy. Odpowiadała na pytania Radnych.  

Uwag nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich obecnych 

Radnych (komisje Rady). 

  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 54/2024  w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Piaski na lata 2024-2028 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła Skarbnik Gminy. Odpowiadała na pytania Radnych.  

Uwag nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich obecnych 

Radnych (komisje Rady). 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 55/2024  w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na 2025 rok 

Projekt uchwały szczegółowo omówił inspektor ds. podatków i opłat Katarzyna Andrzejczak.  

Radni nie wnieśli uwag.  

 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 56/2024 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych na 2025 rok 

Projekt uchwały szczegółowo omówił inspektor ds. podatków i opłat Katarzyna Andrzejczak.  

Uwag nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich obecnych 

Radnych (komisje Rady). 

 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 57/2024  w sprawie uchwalenia „Programu współpracy 

Gminy Piaski z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok” 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła Kierownik referatu Żaneta Langner.  

Uwag nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich obecnych 

Radnych (komisje Rady). 

 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 58/2024  w sprawie metody ustalania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła Kierownik referatu Żaneta Lengner. 

Uwag nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich obecnych 

Radnych (komisje Rady). 

 

8. Sprawy bieżące. 

Ustalono terminy sesji oraz komisji. 

Sesje:  

5.12.2024r. godz. 15.00 – wszystkie uchwały potrzebne do podjęcia w tym roku  

19.12.2024r. godz. 15.00 – sesja dotycząca uchwalenia budżetu na 2025r. 

Wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy – 03.12.2024r. o godz. 12.00 omówienie budżetu na 2025r. 

o godz. 14.00 omówienie projektów uchwał na sesję 5.12.2024r.   
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Sekretarz szczegółowo przedstawił sprawy dotyczące naprawy dachu na budynku Urzędu Gminy 

oraz pobudowania paneli fotowoltaicznych, wymiany pieca gazowego w Urzędzie Gminy, remontu 

łazienek w szkole w Szelejewie, inicjatywy powstania ścieżek rowerowych, termomodernizacji Szkoły w 

Bodzewie oraz o możliwości złożenia wniosku na termomodernizację szkoły w Szelejewie, założeniu 

podlicznika za gaz dla żłobka w Piaskach, zmiany zarządzenia dotyczącego wynajmu świetlic, regulaminy 

korzystania z obiektów użyteczności publicznej. W trakcie dyskusji omówiono również dopłaty do 

wymiany kotłów, rezygnacji z dopłat do ścieków, zmiany uchwały dotyczącej inkaso sołtysów.  

 

Radna Maria Wesołek poprosiła o zawieszenie tabliczki – Świetlica Wiejska w Szelejewie  

Radny Szymon Pawlak poprosił napis Dom Strażaka w Bodzewie (może być styropianowy). 

Radna Mirosława Konieczna w imieniu sołtysa Godurowo poprosiła o postawienie lampy przy świetlicy 

wiejskiej w Godurowie. Poinformowała, że przy świetlicy znajduje się slup. 

Szelejewo  koło świetlicy wiejskiej brak lampy, droga nie oświetlona  

Radny Tomasz Koralewski poprosił o przesuniecie lampy na osiedlu (ul. Jesionowa). 

 

Radny Bernard Dorsz  poprosił aby na terenie gminnej działki przy DANKO w wejściu do parku postawić 

lampę, zaproponował aby przy spotkaniach dotyczących budowy ścieżek rozważyć pobudowanie ścieżki 

rowerowej od Bielaw Pogorzelskich w stronę Piasków.  

 

  

Przewodnicząca posiedzenia  

 

Jagoda Dudka  

  

Protokółowała: Joanna Polaszyk 


